
 

 

Bestyrelsesmøde d. 23. November 2016 
Grundejerforeningen Kiplings Allé 

 
Tilstede:  
Mette Juul-Gregersen (formand) 
Kasper Bang-Petersen (bestyrelsesmedlem) 
Ulla Niss (bestyrelsesmedlem) 
Jeppe Thaarup (suppleant) 
Peter Mortensen (suppleant) 
 
Referent:  
 
Referat: 
Dagsorden Diskussion Beslutning 
1.  Lygter langs sti Skal vi have iværksat arbejde 

i forhold til at undersøge 
priser for lygter langs vores 
sti? Eller skal vi prøve igen at 
får kommunen til at overtage 
stien? Hvem kunne tænke sig 
at arbejde videre med 
opgaven? 

Bestyrelsen arbejder videre 
med at få overdraget stien 
tilbage til kommunen og evt 
at få opsat belysning. 

2. Orientering og status på 
forløb omkring salg af vej 

 Kasper orienterer, vi venter 
pt. på svar fra 
Huscompagniet 

3.  Opfølgning på prisstigning 
ved snerydning og diverse 

Jf. mailkorrespondance Afventer svar fra entrepenør 
med begrundelse for 
prisstigning 

4.  Forberedelse til 
generalforsamling 

Skal vi have fordelt opgaver 
omkring generalforsamling? 

Forberedelsen til 
generalforsamling er 
påbegyndt. Forventes 
afholdt midt i april. 

5. Status på oplæg til 
græsslåning 

Hvor langt er oplægget på 
græsslåning til 
hjemmesiden? 

Plan udført og bliver snarest 
lagt på hjemmesiden. 

6.  Status på arbejdsgruppe 
omkring 
legepladsbeplantning  

 Bestyrelsen kontakter 
arbejdsgruppen om arbejdet 
med beplantning stadig 
foregår 

7. Orienteringsniveau internt 
i bestyrelsen 

 Husk at Bcc bestyrelsen ved 
kommunikation ud af huset. 

8.  Økonomi Opfølgning på aftalte 
økonomipunkter 

Der bliver taget kontakt til 
kasseren for at få adskilt 
forsikringer fra bestyrelsens 
budget. 
Bestyrelsen overtager 
opgaven med at indkræve 
vedligeholdelsesbidrag fra 



 

dem der evt ikke deltog ved 
arbejdslørdagene. 

9.  Ny mødedato Tid og sted aftales 13/1-17 kl 17:30 Hos mette, 
Jeppe indkøber mad 

10. Evt. 
 

Er der punkter vi mangler at 
samle op på eller ting vi skal 
have styr på? 
 
 

 

 
 
 


